
Radny Rady Miejskiej Karpacza                                                              Karpacz dnia 12.05.2021 r.
   Grzegorz Kubik                                                                       

   
BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Przeniesienia posterunku PSP z Kowar do Karpacza i dalszego funkcjonowania OSP w 
Karpaczu.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady
Miejskiej Karpacza, które odbyło się w dniu 12.05.2021 r. powiedział Pan, że sprawa prze-
niesienia posterunku Państwowej Straży Pożarnej z Kowar do Karpacza już się „krystalizu-
je”.  

PYTANIA :
 
                 
1. Na jakich zasadach będzie funkcjonować posterunek PSP w Karpaczu ( osobno, wspólnie z
OSP) ?
2. Kto będzie płacił za utrzymanie i funkcjonowanie posterunku PSP ( etaty, media itd.) ?
3. Gdzie będą garażowane pojazdy gaśnicze będące własnością PSP ?
4. Ile wydano z budżetu miasta Karpacza w ciągu ostatnich 3 lat na dofinansowanie do zakupów
pojazdów lub remontów pojazdów dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Karpaczu ?
5.  Czy  warunkiem  przeniesienia  posterunku  PSP będzie  wybudowanie  przez  gminę  Karpacz
garaży dla pojazdów gaśniczych będących własnością PSP ?
6. Gdzie garażowany jest obecnie pojazd marki STAR, w którego miejsce zakupiono nowy pojazd
marki SCANIA ?

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
..........................

 


